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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2010. szeptember 8-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Mészáros János, Nagy 

Péter, Srutek Gabriella, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a megválasztott 

képviselők száma 10 fő, jelen van 9 fő, az ülés határozatképes. Köszöntöm a gazdálkodási 

főelőadónkat, valamint Jegyzőasszonyt. A napirendünk a következő: 

1. Tájékoztató a két ülés közötti időszak eseményeiről,  

2,  Beszámoló az Önkormányzat 2010. első félévi gazdálkodásáról,  

3.  Az Önkormányzat 2010. évi költségvetési rendeletének módosítása,  

4. Bursa Hungarica ösztöndíj,  

5. Óvodai létszámok emelése,  

6. a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás első félévi beszámolója,  

7. a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás társulási megállapodásának módosulása, 

módosítása,  

8. az Önkormányzat négyévi tevékenységének összefoglalója  

9. egyebek.  

Kíván-e valaki még hozzátenni valamit a napirendekhez? Amennyiben nincs, szavazásra 

bocsátom: aki az előterjesztésben foglalt napirendekkel egyetért, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a napirendet elfogadta.  

 

Gaál Lajos: Nagyon röviden, címszavakban a két ülés közötti időszak eseményeiről.  

 Szent István nap és a Kenyérszentelő.  

 A vis majoros partfalak ügyében nem történt változás, mármint jelzés azon kívül, hogy 

elfogadták jogos igényünket. A piliscsévi Polgármesterasszonnyal közösen levelet 

írtunk Pintér Sándor belügyminiszter úrnak. Kértük, hogy soron kívül foglalkozzanak 

azokkal az ügyekkel, amik nem nagyon tűrnek halasztást, hiszen az Iskola utcában a 

partfal állandóan tovább omlik, és félünk attól, hogy nagyobb baj lesz. Hát várjuk a 

visszajelzést.  

 A Kosári úti rendőr lakás előtti partfal építés az iskola bejárata alatt az folyamatban 

van, hát lassan befejeződik. Klastrom utca burkolatjavítása átadás előtt van, utolsó 

munkálatokat végeznek.  

 Megrendeltük a kátyúzást a községben igen nagy mennyiségben lett kátyúzva, nagy 

területen, de még ez sem elég, de tovább nem tudjuk már feszíteni a húrt, meg a 

keretet… A Klastromi út kátyúzására is kértem ajánlatot, és megrendeltem. Nem 

kivágásos kátyúzás, hanem a nagyobb kátyúkat egyszerűen tömörítéssel, meleg 

aszfalttal kértem, mert a hideg aszfaltos javítás egy telet sem bír ki. Aztán ezzel 

párhuzamosan a Plesinai út és a klastromi belterületi utak javítása, tehát a Kígyó utca, 

a Gertrúd utca, Kémény utca javítása is folyamatban van. A Plesinai utat, a hátsó 

felmenő utat nagyon lemosta a  víz. Oda kértem a Magyar Aszfalttól darabos aszfaltot, 

és a kőbányából szállítottunk le ismét, most már talán harmadszor 30-40m
3
-nyi 

agyagos murvát, amivel majd lefedjük a nagyobb darabokat, és tömörítjük ezeken a 

makadám utakon. Ez folyamatosan megy minden utcában.  
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 Folyamatban van a romok környékének rendbetétele, illetve megkértem az ott épülő 

hotel tulajdonosát, hogy az ingatlan előtti területet kaszálja le a hétvégéig, mert 

hétvégén országos rendezvény lesz a szüreti napok keretén belül a Pálosok szent 

miséje, és ebben mi is vállaltuk azt, hogy a környéket rendben tartjuk.  

 Szintén ebben a programban helyeztem el az esedékes Polgármesterek Kupáját.  

 Szüreti napok előkészületei folyamatban vannak.  

 A folyamatban lévő három közbeszerzésünket a művelődési ház, egészségház, és az 

iskolai, úgy kértem a közbeszereztetőtől a meghirdetést, hogy ennek a döntése már az 

új testület hatáskörébe kerül.  

 A Hír TV-ben, ez nem az országos, az esztergomi Hír TV-ben, hogy a 

képviselőjelölteknek három perc, a polgármestereknek öt perc bemutatkozási 

lehetőséget biztosít.  

 A képviselőjelöltek közül többen kezdeményezték a Tengerszemnél, hogy egy külön 

számban mutatkozhassanak be egységesen a képviselőjelöltek, és a 

polgármesterjelöltek. Én magam is elfogadtam a meghívást. Ha jól emlékszem, akkor 

a polgármesterjelölteknek 5.000Ft a megjelenés, a képviselőjelölteknek pedig 3.000Ft. 

Aki szeretné igénybe venni, annyit felvállaltam, hogy itt elmondom a tisztelt 

képviselőtársaknak, hogy aki úgy gondolja, hogy ebben szeretne részt venni, az hívja 

fel a Szabó Zoltánt, a telefonszám nálam megkapható.  

 Amint látjátok, utolsó pillanatban elkészült az információs térképünk. Négy ilyen 

táblát készített a térképész. Egyszerű volt a megoldás, mondtuk, hogyha ma nem lesz 

itt a testületi ülésre, akkor tárgytalan a megrendelésünk. UV álló bevonattal készült, 

ennek megvan már a tartója. Egyet szeretnénk tenni A Szent István utca elejére, egyet 

a 112-es bejáratához, egyet a buszfordulóhoz, és egyet pedig ide, ha sikerül 

megegyeznem a CBA-val, a CBA és a Coop közös falára, ott van egy ilyen relikvia, és 

oda tennénk fel egy ilyen táblát.  

 Az egészség nap előkészítése rendben lezajlott, a vizsgálatokat a Gabika szervezi, sőt 

megszervezte. Egy kivétel van, az urológiai vizsgálat, az nem 18-án lesz, a doktor úr 

nem ér rá, hanem egy héttel később szombaton délelőtt, azt külön jelezni fogjuk, 

úgyhogy egy hetet még várni kell. 

Srutek Gabriella: Az ultrahangos vizsgálat is más időpontban lesz, tehát csak a felmérés 

zajlik az egészség napon, maga az ultrahang vizsgálat október 2-án lesz a gyermekorvosi 

rendelőben, de hétvégére, a szüreti napokra kész lesznek a plakátok, és akkor már mindenkit 

értesítünk róla. Jó hír, hogy lesz plusz szolgáltatás is. Eddig minden évben igény lett volna rá, 

hogy legyen csontritkulás szűrés, és most a Laczkó doktornőnek a jóvoltából kapunk egy 

csontritkulás mérőt, és az asszisztens jönni fog szűrni csontritkulásra, a doktornő pedig tartani 

fog egy előadást a csontritkulásról.  

Gaál Lajos: Köszönöm szépen. Kívánja-e még valaki kiegészíteni a két ülés közötti 

időszakról? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom: aki egyetért az elhangzottakkal, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület a beszámolót 9 igen szavazattal elfogadta.  

 

2. Napirendi pont  

Beszámoló az Önkormányzat 2010-es első félévi gazdálkodásáról  

Gaál Lajos: Megkérem a Pénzügyi Bizottságot, hogy terjessze elő. 

Hertlik Mihály: A Pénzügyi Bizottság a beszámolót megtárgyalta, elfogadásra javasoljuk. 

Gaál Lajos: Képviselőtársak, van-e valakinek hozzáfűzni valója? Amennyiben nincs, 

szavazásra bocsátom: aki a beszámolót elfogadja, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm! Tartózkodott? Ellene? Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal elfogadta.  
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:   

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

78/2010.(IX. 9.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete az Önkormányzat 2010. első félévi gazdálkodásáról 

szóló beszámolót elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

3.  Napirendi pont  

2010. évi költségvetési rendelet módosítása 

 

Gaál Lajos:  Ugyancsak a Pénzügyi bizottságot kérném, hogy terjessze elő. 

Hertlik Mihály: A költségvetési rendelet 2010. évi költségvetési rendelet javasolt 

módosítását átnéztük, ezt is elfogadásra javasoljuk.  

Gaál Lajos: Köszönöm! Valakinek kiegészíteni valója? Amennyiben nincs, szavazásra 

bocsátom, aki egyet ért a módosítás javaslattal, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! 

Köszönöm!  

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 

8./2010. számú rendelete a 

3/2010. (II.10.) az Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló rendeltének a 

módosításáról 

 

4. Napirendi pont 

Bursa Hungaica ösztöndíj 

 

Gaál Lajos: minden évben ez idő tájt kell dönteni arról, hogy az Önkormányzat továbbiakban 

is részt vesz a pályázati rendszerben. 

Hertlik Mihály: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és a tavalyi összeg erejéig támogatja. 

Kochnyák Sándor:  A Szociális bizottság is támogatja a továbbiakban is. 

 

Megállapítom, hogy az előterjesztést a testület 9 igen-szavazattal elfogadta. 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

79/2010.(IX. 9.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a Bursa ösztöndíj 2011-es pénzügyi keretét 500.000.Ft-

ban állapítja meg. Az önkormányzatra eső maximális települési rész 5.000.-Ft/fő. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

5. Napirendi pont 

Óvodai létszám emelése 

 

Gaál Lajos:  A kesztölci Kiserdei Óvoda alapító okiratában a férőhelyek száma 100 főben 

lett meghatározva. Örvendetes módon a 2010/2011. óvodai nevelési évben több gyermek 

felvételét jelezték, így szükségessé válik a felvehető gyermeklétszám növelése a törvényben 

biztosított 10 %-kal. Határozati javaslatom a következő: a Kiserdei Óvoda férőhelyeinek 

számát a 2010/2011. tanévben további 10 %-kal növelve 110 főben határozzuk meg. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

80/2010.(IX. 9.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a kesztölci Kiserdei Óvoda „Horička” férőhelyeinek 

számát a 2010/2011. tanévben további 10 %-kal növelve 110 főben határozza meg. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

6. Napirendi pont 

Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás I. félévi beszámolója 

Gaál Lajos: Sajnos a beszámoló csak ma lett kiküldve, de még ebben ciklusban kellene 

tárgyalni. 

Makovics Zoltán: Ha nem tudtuk átnézni, nem is lehet dönteni róla. Ahhoz túl hosszú, hogy 

csak áttekintsük. 

Vöröskői István: Beszéltünk róla, hogy lesz még egy rendkívüli ülésünk a Gerlekúti terület 

miatt. Javaslom, hogy akkor tárgyaljuk meg. 

Gaál Lajos: Akkor kérdezem a Képviselőket, hogy a javaslattal, mely szerint a napirendi 

pont tárgyalását napoljuk el, egyetértenek-e? 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

81/2010.(IX. 9.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás I. félévi 

beszámolójának tárgyalását a következő testületi ülésig elnapolja. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. szeptember 30. 

 

7. Napirendi pont 

DTKT Társulási megállapodás módosítása 

 

Gaál Lajos: Mivel ezt az anyagot is ma kapta meg a testület,  erre a napirendi pontra is az a 

javaslom, a rendkívüli ülésen kerüljön tárgyalásra. 

Kérdezem a Képviselőket, hogy a javaslattal, mely szerint a napirendi pont tárgyalását 

napoljuk el, egyetértenek-e? 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

82/2010.(IX. 9.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete a DTKT Társulási megállapodásának módosításról szóló 

javaslat tárgyalását a következő testületi ülésig elnapolja. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. szeptember 30. 
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8. Napirendi pont 

Az önkormányzat 4 évi tevékenységének összefoglalója 

 

Gaál Lajos: Az erről szóló írásos anyagot megkaptátok. Kértem, hogy kerüljön kiegészítésre, 

amennyiben valami elkerülte a figyelmemet. A kiegészítéseket megkaptam és bele is 

dolgoztam.  

Röviden azért elmondható, hogy eredményes és sok munkával járó ciklust zárunk le. A 

beszámoló önmagáért beszél. Benyújtott pályázataink többnyire eredményesek voltak. Szép 

feladatok várnak a következő testületre is, melyről el lehet mondani, hogy ez a testület 

alapozta meg. A beszámoló meg fog jelenni a „Kesztölci Hírnök”-ben.  

Kérdezem a Képviselőket, hogy elfogadják-e az összeállított tájékoztatót? 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

83/2010.(IX. 9.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a 2006-2010. időszak tevékenységéről szóló 

tájékoztató összefoglalót. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. szeptember 30. 

 

9. Napirendi pont 

Egyebek 

Gaál Lajos: Ebben a napirendi pontban egyetlen kérdést szeretnék megtárgyalni. A 

Képviselő-testület 2006-ban – lemondva a tiszteletdíjáról – laptopokat szerzett be a képviselői 

munka könnyítésére. Ezek az eszközök a nyilvántartásban 0-ra leírva szerepelnek. Tudva 

lévő, hogy egy-egy számítástechnikai eszköz 3 év alatt amortizálódik le. Egyes képviselők 

gépe már el is romlott. A Pénzügyi Bizottsággal megtárgyalva a dolgot, javaslom, hogy egy 

eszmei érték ellenében azok a képviselők, akik igényt tartanak a gépre, megvehessék. 

Hertlik Mihály: Ezer forintos összegre gondoltunk, mert hiszen ezek a gépek a tiszteletdíj 

ellenében lettek megvásárolva.  

Gaál Lajos: Ha nincs más javaslat, kérdezem a Képviselőket, hogy az előterjesztéssel egyet 

értenek-e? 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

84/2010.(IX. 9.) számú Határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a képviselői laptopokat eddigi használója 

1000.- Ft összegért megvásárolhatja. 

Felelős:  Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. szeptember 30. 

 

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos polgármester az ülést bezárta. 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        jegyző 

 

  


